
Hierbij de nagekomen beantwoording technische vragen PvdD.

Hoe vindt de communicatie plaats richting de ca 15 bedrijven?
Er is niet gekozen voor een actieve benadering van agrariërs. Wel is er actief gecommuniceerd door 
middel van een nieuwsbrief en een artikel op de provinciale website. Het initiatief om gebruik te 
maken van de regeling ligt geheel bij de agrariër en geschiedt op vrijwillige basis. 

Is er prioritering in toewijzing, zodat hoogste depositie winst behaald wordt?
Er zijn (zoals verwacht) geen formele aanmeldingen geweest voor de regeling. Wij vermoeden dat dit 
te maken heeft met het beroepsverbod dat is opgenomen in de huidige tranche van de regeling. 
Daarnaast is één van de voorwaarde dat er gemiddeld minimaal 2 mol/ha/j aan stikstofuitstoot dient 
te zijn. Het overgrote deel van de bedrijven in NH voldoet hier niet aan. 


